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Protokół nr 7/2024                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 9 grudnia 2024 r. 

 

              Posiedzenie  Komisji  Infrastruktury  Rady Miasta Opola odbyło  się  w  sali  nr  312 

im. Karola Musioła w opolskim ratuszu  i trwało od godz. 16.00 do godz. 17.41.                                                                          

Posiedzeniu  przewodniczył radny  Edward Odelga przewodniczący Komisji.                     

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 7 członków Komisji (radni: 

Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasza Kaliszan, Łukasz Sowada, Marek Kinder  

i Małgorzata Wilkos). 

 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.            

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 6/2024 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia 

w dniu 18 listopada 2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic: Zielonogórskiej i Wschodniej w Opolu (druk 

nr 185). 

3. Zaopiniowanie Sprawozdania z realizacji wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Opole na lata 2019-2023 (druk nr 186). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Opole na lata 2024-2030 2023 (druk nr 187). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla miasta Opola” (druk nr 188). 

6. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:     

 Protokół nr 6/2024 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

18 listopada 2024 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 7 członków 

Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder, Łukasz Sowada i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 2. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic: Zielonogórskiej i Wschodniej w Opolu (druk nr 185) zreferował 

i prezentacji dokonał główny specjalista Biura Urbanistycznego Grzegorz Biernacki. 
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W punkcie pytania głos zabierali radni: Edward Odelga, Tomasz Kaliszan, Łukasz Sowada. 

Odpowiedzi na pytania udzielał główny specjalista Biura Urbanistycznego Grzegorz Biernacki.  

Radny Edward Odelga zaakceptował propozycję Pana Grzegorza Biernackiego 

dot. przekazania na piśmie odpowiedzi na zadane pytanie. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 9 grudnia 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic: Zielonogórskiej i Wschodniej w Opolu (druk nr 185) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz Sowada  

i Małgorzata Wilkos), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się (radny 

Edward Odelga). 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad:    

 Sprawozdanie z realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Opole na lata 2019-2023 (druk nr 186) omówił i prezentacji dokonał naczelnik 

Wydziału Lokalowego Łukasz Kucharski. 

Na pytania radnych: Małgorzaty Wilkos, Łukasza Sowady i Elżbiety Bień odpowiedzi 

udzielali: naczelnik Wydziału Lokalowego Łukasz Kucharski, dyrektor Miejskiego Zarządu 

Lokali Komunalnych Zofia Twarduś oraz zastępca dyrektora Miejskiego Zarządu Lokali 

Komunalnych Mirosława Krysta.  

W dyskusji nie było zgłoszeń. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 9 grudnia 2024 r. 

 

do Sprawozdania z realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Opole na lata 2019-2023 (druk nr 186) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie Sprawozdania. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder, Łukasz 

Sowada i Małgorzata Wilkos. 
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Do punktu 4. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Opole na lata 2024-2030 2023 (druk nr 187) omówił 

i prezentacji dokonał naczelnik Wydziału Lokalowego Łukasz Kucharski. 

Pytania zgłaszali radni: Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień i Łukasz Sowada, a odpowiedzi 

udzielał naczelnik Wydziału Lokalowego Łukasz Kucharski. 

W punkcie dyskusja nikt nie zabrał głosu. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 9 grudnia 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Opole na lata 2024-2030 2023 (druk nr 187) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Marek Kinder, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 5. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

miasta Opola” (druk nr 188) omówiła i prezentacji dokonała naczelnik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Monika Czech-Tańczuk. 

Pytania zgłaszali radni: Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień i Łukasz Sowada, a odpowiedzi 

udzielała  naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Czech-Tańczuk. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 9 grudnia 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej 

dla miasta Opola” (druk nr 188) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Marek Kinder, Łukasz Sowada i Małgorzata 

Wilkos. 
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Do punktu 6. porządku obrad:    

W punkcie sprawy różne nie było zgłoszeń.  

 

 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

 

 

         Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                      Radny Edward Odelga 

 

 


